
Zápisnica
z 20.zasadnutia OZ, konaného dňa 13. septembra 2013

_____________________________________________________________________  

Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce p. Róbert Bakyta. Konštatoval, že sú prítomní 
títo poslanci: Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing.Pavol Melo, Ing. Franatišek Nosek, 
Edita Užovičová a Ing. Daniel Zeleňák. Poslanecký zbor je schopný rokovať a právoplatne sa 
uznášať.
Ďalší prítomní: Ing. Mária Zaujecová – hlavný kontrolór obce , Ing. Helena Morvayová – 
ekonómka obce.

Návrhová komisia: Ing. Daniel Zeleňák – predseda, Ing. František Nosek a Jaroslav Melo ako 
členovia.
Hlasovanie: Za Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing.Pavol Melo, Ing. Franatišek Nosek, 
                         Edita Užovičová a Ing. Daniel Zeleňák
                    Zdržal sa: 0
                    Proti:        0  
Overovatelia zápisnice:  Mgr.Tomáš Chrenko, Edita Užovičová  
Hlasovanie: Za Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing.Pavol Melo, Ing. Franatišek Nosek, 
                         Edita Užovičová a Ing. Daniel Zeleňák
                    Zdržal sa: 0
                    Proti:        0  

Program: 1. Otvorenie
                2. Kontrola uznesení
                3. ZŠ s MŠ Jarok – nákup konvektomatu (rúra kuchyňa)
                4. Ponuka na výrobu novej brány  na miestnom cintoríne
                5. Správa hlavného kontrolóra za 1.polrok 2013 
                6. Žiadosti
                7. Diskusia – príprava osláv 900-tého výročia prvej písomnej zmienky o obci
                8. Úprava rozpočtu
                9. Záver  
K predloženému  návrhu  programu  rokovania  nemal  nikto  z poslancov  výhrady  a bol 
jednohlasne schválený.
   
K bodu č. 2/
___________   

Starosta obce  informoval  o plnení uznesení. Umiestnenie detí v MŠ – sú umiestnené všetky 
deti k spokojnosti rodičov.
Výstavba  nájomných  bytov  v Školskej  ulici  –  ZSE  –  premeranie  vodičov  a zmapovanie 
káblov pre  možný  zvýšený odber  – dostaneme odpoveď,  požadujú zaplatenie  projektovej 
dokumentácie  nového  vedenia,  ZSE  vybuduje  novú  sieť  na  vlastné  náklady,  jestvujúce 
vedenie sa zruší – bude to zároveň aj predpríprava na ďalšiu možnú výstavbu v smere na 
Záhumenice smerom doprava. Projekt na možnú zástavbu v Školskej ulici sa dá vypracovať 
Komore  architektov  Slovenska,  cestou  súťaže,  najlepšie  návrhy budú  odmenené,  celkové 
náklady  sa  odhadujú  vo  výške  5 000,-€.  Komisia  vyberie  3  najúspešnejšie  riešenia. 
Umiestnenie  dopravných  značiek  (obytná  zóna,  zákaz  státia)  –  tieto  boli  doručené,  po 
skončení osláv budú tabule osadené.



Uznesenie č. 179/2013
Obecné zastupiteľstvo
Berie na vedomie správu starostu o plnení uznesení

K bodu č. 3/
___________  

Nákup konvektomatu (rúra kuchyňa)

Vedúca ŠJ dala požiadavku na nákup konvektomatu do kuchyne, je to modernejšie zariadenie 
ako klasická el. rúra. Urobila prieskum trhu a dala vypracovať cenové ponuky. Ceny sú rôzne
cca 4000,-€. 
 Ing. Melo – treba strážiť peniaze, nech si aj obec dá urobiť cenové ponuky, má kontakt na 
niektoré firmy, môže ich osloviť. 
Starosta  obce si  tiež  urobí  prieskum trhu,  dá vypracovať  cenové ponuky a podľa toho sa 
vyberie. 
Hlasovanie: Za Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing.Pavol Melo, Ing. Franatišek Nosek, 
                         Edita Užovičová a Ing. Daniel Zeleňák
                    Zdržal sa: 0
                    Proti:        0  

Uznesenie č. 180/2013
Obecné zastupiteľstvo
Schvaľuje
Nákup konvektomatu pre ŠJ pri ZŠ s MŠ Jarok v zmysle platnej legislatívy pri obstarávaní 
majetku.

K bodu č. 4/
___________  

Výroba novej brány na miestnom cintoríne  

Obec  hodlá  vymeniť  vstupnú  bránu  na  cintoríne.  Dajú  sa  vypracovať  cenové  ponuky na 
zhotovenie novej vstupnej brány, následne sa rozhodne.
Hlasovanie: Za Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing.Pavol Melo, Ing. Franatišek Nosek, 
                         Edita Užovičová a Ing. Daniel Zeleňák
                    Zdržal sa: 0
                    Proti:        0  

Uznesenie č. 181/2013
Obecné zastupiteľstvo

a) Berie  na vedomie  informáciu  starostu obce o výmene vstupnej  brány na miestnom 
cintoríne

b) Doporučuje  starostovi  obce  zabezpečiť  vypracovanie  cenových  ponúk  na  vstupnú 
bránu  miestneho cintorína  

K bodu č. 5/
__________  



Správa hlavného kontrolóra za 1. polrok 2013

Kontrolórka obce Ing. Mária Zaujecová prítomným prečítala „Správu  o výsledku následnej 
finančnej  kontroly  za  I.polrok  2013.  Táto  správa  bola  poslancom doručená  domov  (tvorí 
prílohu zápisnice)
K predloženej správe nemal nikto z poslancov doplňujúce otázky, ani žiadne výhrady.
Hlasovanie: Za Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing.Pavol Melo, Ing. Franatišek Nosek, 
                         Edita Užovičová a Ing. Daniel Zeleňák
                    Zdržal sa: 0
                    Proti:        0  

Uznesenie č. 181/2013
Obecné zastupiteľstvo
Berie na vedomie
 „Správu o výsledku následnej finančnej kontroly za I.polrok 2013.

K bodu č. 6/
__________

Žiadosť Ing. Boledovičovej – na nákup tanečných topánok pre dievčenskú tanečnú skupinu 
CATWALK vo výške  45,-€/pár  
Hlasovanie: Za Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing.Pavol Melo, Ing. Franatišek 
                         Nosek,   Edita Užovičová a Ing. Daniel Zeleňák

        Zdržal sa: 0
                    Proti:        0  

                                           Uznesenie č. 182/2013
Obecné zastupiteľstvo
Schvaľuje
 nákup tanečnej obuvi pre  dievčenskú tanečnú skupinu CATWALK vo výške 45,-€/pár  

Žiadosť Ing. Baku a manželky o odkúpenie časti pozemku na ulici Pusté v celkovej výmere 
39 m2 parc.č. 471/338 k.ú. Jarok  a 471/339 k.ú. Jarok o výmere 13m2.  
Hlasovanie: Za Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing.Pavol Melo, Ing. Franatišek 

                    Nosek,   Edita Užovičová a Ing. Daniel Zeleňák
                    Zdržal sa: 0
                    Proti:        0  

- Uznesenie č. 183/2013
Obecné zastupiteľstvo
Schvaľuje

a) Zámer  odpredať  pozemok  parc.č.   471/338  k.ú.  Jarok  o výmere  39m2  a parc.  č. 
471/339 k.ú. Jarok o výmere 13 m2 pre  Ing. Jaroslava Baku a manželku, bytom Jarok, 
Pod kostolom 428/81



b) Vypracovanie  geometrického  plánu  a  znaleckého  posudku  na  parc.  č.   471/338 
a 471/339 k.ú. Jarok, ktoré obec hodlá odpredať. 

Žiadosť Paulíny Novákovej o prenájom priestorov KD – manikúra - pedikúra, kozmetika. 
Jedná sa o priestory, kde bola v minulosti kozmetika. OR navrhla žiadosti vyhovieť cena za 
prenájom 40,-€/rok + energie
Hlasovanie: Za Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing.Pavol Melo, Ing. Franatišek 
                    Nosek,   Edita Užovičová a Ing. Daniel Zeleňák
                    Zdržal sa: 0
                    Proti:        0  

-

- Uznesenie č. 184/2013
Obecné zastupiteľstvo
Schvaľuje
Prenájom  priestorov  bývalej  kozmetiky  v KD  pre  Paulínu  Novákovú,  bytom  Jarok,  Pod 
kostolom 596/59 za účelom podnikania v oblasti kozmetiky,  manikúry - pedikúry,  za cenu 
40,-€/rok +energie. 

Žiadosť FC 31 Jarok INTRENACIONÁLI (starí páni) o finančnú dotáciu vo výške 150,-€ na 
činnosť  . OR doporučila žiadosť schváliť v plnej výške.
Hlasovanie: Za Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing.Pavol Melo, Ing. Franatišek 
                    Nosek,   Edita Užovičová a Ing. Daniel Zeleňák
                   Zdržal sa: 0
                   Proti:        0  

- Uznesenie č. 185/2013
Obecné zastupiteľstvo
Schvaľuje
Žiadosť  INTERNACIONÁLOV  (starí  páni)  FC  31  Jarok  ,  o dotáciu   vo  výške  150,-  € 
vyčlenenú z rozpočtu obce pre FC 31 Jarok.

  
Žiadosť Poľovníckej spoločnosti Jarok na oslavy sv. Huberta vo výške 330,-€
Oslavy majú v obci dlhoročnú tradíciu, OR  doporučila žiadosť podporiť. 
Hlasovanie: Za Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing.Pavol Melo, Ing. Franatišek 
                    Nosek,   Edita Užovičová a Ing. Daniel Zeleňák
                   Zdržal sa: 0
                   Proti:        0  

- Uznesenie č. 186/2013
Obecné zastupiteľstvo
Schvaľuje
Žiadosť Poľovníckej spoločnosti Jarok vo výške 330,-€ na oslavy sv. Huberta

Žiadosť ZŠ s MŠ Jarok o zvýšenie finančného pásma nákladov na nákup potravín z druhého 
do tretieho finančného pásma z dôvodu neustáleho zvyšovania cien potravín. (tabuľky tvoria 
prílohu zápisnice)
OR doporučila žiadosti vyhovieť, ide o zvýšenie max. o 7 centov. 
Hlasovanie: Za Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing.Pavol Melo, Ing. Franatišek 
                    Nosek,   Edita Užovičová a Ing. Daniel Zeleňák



                   Zdržal sa: 0
                   Proti:        0  

- Uznesenie č. 187/2013
Obecné zastupiteľstvo
Schvaľuje
Zvýšenie finančného pásma z druhého do tretieho finančného pásma na nákup potravín na 
jedno jedlo podľa vekových kategórií stravníkov.  

Žiadosť Stanislava Zeleňáka,  Hlavná 43/47 o odkúpenie obecného pozemku parc.č.  471/1, 
k.ú. Jarok.
Jedná sa o pozemok v susedstve parc. č.  216 k.ú. Jarok, z dôvodu  vybudovania plynovej 
prípojky – plynovodu k novostavbe rodinného domu. Vedľa jeho pozemku nie je vybudovaný 
plynovod a z tohto dôvodu chce odkúpiť aspoň časť parciel.   Poslancom predložil  GP. Po 
rozdiskutovaní  tejto problematiky sa poslanci zhodli na tom, že bude postačujúci 2m pás, aby 
bol prístup k susednému pozemku.
Hlasovanie: Za Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing.Pavol Melo, Ing. Franatišek 
                    Nosek,   Edita Užovičová a Ing. Daniel Zeleňák
                   Zdržal sa: 0
                   Proti:        0  

- Uznesenie č. 188/2013
Obecné zastupiteľstvo
Schvaľuje

c) Zámer odpredať pozemok parc.č.  471/1 k.ú. Jarok v šírke 2m  pre Stanislava Zeleňáka 
a manž. Moniku, bytom Jarok  Hlavná 43/47

d) Vypracovanie nového  geometrického plánu a znaleckého posudku na vlastné náklady 
žiadateľa na parc. č.  471/1 k.ú. Jarok, v šírke 2m , ktoré obec hodlá odpredať. 

Schválenie  krátkodobého (preklenovacieho úveru) z dôvodu úhrady časti nákladov spojených 
realizáciou  regenerácie  centrálnej  zóny  vo  výške  max.  150 000,-€.(refundácia   poslednej 
splátky) s ručením zmenkou.
Hlasovanie: Za Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing.Pavol Melo, Ing. Franatišek 
                    Nosek,   Edita Užovičová a Ing. Daniel Zeleňák
                   Zdržal sa: 0
                   Proti:        0  

- Uznesenie č. 189/2013
Obecné zastupiteľstvo
Schvaľuje
Úver  vo  výške  max.  150 000,-€  na  úhradu  časti  nákladov  spojených  s realizáciou  prác 
centrálnej zóny, s ručením zmenkou.. 

K bodu č. 7/
__________

Oslavy 900. Výročia prvej písomnej zmienky o obci

Termín osláv sa pomaly blíži (27., 28. a 29. septembra 2013) a je potrebné upresniť niektoré 
skutočnosti.  Cena  vstupného  na  zábavu?,  dĺžka  trvania,  aby  sa  stihla  sála  pripraviť  na 
nasledujúci deň.  Cena vstupného na zábavu, ktorá bude dňa 28.9.2013. Cena by mala byť 



symbolická.  Návrh: 1,-€,  Doba trvania zábavy do  3.00 hod ráno 29.9.2013., Pri príležitosti 
tohto významného výročia bude vydaná aj knižná publikácia. Jej reálne náklady sú cca 35 
-37,-€. Je potrebné stanoviť cenu, za akú sa bude predávať ? Bolo by vhodné uhradiť aspoň 
časť nákladov. Zbieranie materiálov u nás, ale aj v zahraničí. Návrh OR 15,-€
Hlasovanie: Za Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing.Pavol Melo, Ing. Franatišek 
                    Nosek,   Edita Užovičová a Ing. Daniel Zeleňák
                   Zdržal sa: 0
                   Proti:        0  

- Uznesenie č. 190/2013
Obecné zastupiteľstvo
Schvaľuje

a) Cena vstupného na zábavu 1,-€
b) Doba trvania 3.00 hod 29.9.2013
c) Cena  jedného výtlačku  knihy 15,-€

V súvislosti  s oslavami  starosta  obce  prítomným  prečítal  program  osláv,  pozval  ich  na 
pripravované  podujatia  a požiadal  poslancov,  aby  boli  nápomocní  pri  jej  organizovaní 
a zabezpečovaní poriadku počas osláv, aby to malo dôstojný priebeh.

K bodu č. 8/
__________  

Úprava rozpočtu

Poslancom bol domov doručený predmetný materiál,(tvorí prílohu zápisnice) na zasadnutí OZ 
ekonómka obce Ing. Helena Morvayová  prítomným podľa jednotlivých kapitol  podrobne 
objasnila  úpravu  rozpočtu.  Sú  tam  zapracované  výdavky   s ktorými  sa  pri  zostavovaní 
rozpočtu  nepočítalo a žiadosti boli doručené dodatočne (žiadosť poľovníckej spoločnosti na 
oslavy sv. Huberta, tanečné topánky, žiadosť INTERNACIONÁLOV FC 31 Jarok,  nákup 
konvektomatu...) K predloženému materiálu nemal nikto z poslancov doplňujúce otázky.
Hlasovanie: Za Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing.Pavol Melo, Ing. Franatišek 
                    Nosek,   Edita Užovičová a Ing. Daniel Zeleňák
                   Zdržal sa: 0
                   Proti:        0  

- Uznesenie č. 191/2013
Obecné zastupiteľstvo
Schvaľuje
Úpravu rozpočtu č. 1 podľa predloženého návrhu  

Diskusia

Starosta obce informoval o zmene AUS spoja, ktorý sa týka nedele s odchodom o 6.30 ráno 
z Nitry.  Tento  spoj  zrušili,  nakoľko  je  minimálne  využívaný.  Týka  sa  to  4  obyvateľov. 
Prepravca nie je ochotný tento spoj preplácať. Riešením by bolo ísť taxíkom, je to lacnejšie. 

V nedeľu 22. 9. 2013 sa organizuje turnaj žiackych mužstiev od 8.00 do 13.00 hod. Starosta 
obce  požiadal  riaditeľa  ZŠ  s MŠ,  aby  zostavil  mužstvo,  ktoré  nás  bude  reprezentovať. 
Dopravu zabezpečí obec.



Ďalej informoval, že k 900. Výročiu nám opravia prístupovú komunikáciu  do obce – cez les. 
Práce by sa mali realizovať od 24.9. 2013.
Na jeho vystúpenie reagoval p. Jozef Vereš, ktorý upozornil , že na MK na  Sliváši sú  4 jamy, 
ktoré je treba vyspraviť. Starosta obce odpovedal, že práce nie sú ešte ukončené,dostali sme 
dotáciu na opravu MK, nie je ešte vyčerpaná a  bude sa opravovať ul. Pod cintorínom. 

p. Mária Tóthová  informovala o probléme s vysporiadaním pozemku. Mala k dispozícii  aj 
geometrický  plán.  Vzhľadom  na  skutočnosť,  že  sa  jedná  o súkromné  vlastníctvo,  obec 
nemôže zasahovať  do vlastníckych práv . 
Ďalej  bola  vznesená  požiadavka  na  úpravu  terénu  po  výkopových  prácach   na  ceste  do 
vinohradov.  Boli  realizované  práce  na  výstavbe verejného osvetlenia  lokality  Pod lipami. 
Starosta obce prisľúbil, že priestranstvo dá pokosiť a upraviť.   

- Uznesenie č. 192/2013
Obecné zastupiteľstvo
Berie na vedomie 
diskusné príspevky vznesené na zasadnutí .

Viac diskusných príspevkov nebolo vznesených. Starosta obce požiadal predsedu návrhovej 
komisie aby prečítal návrh na uznesenie. K prednesenému návrhu nemal nikto  pripomienky 
bol jednohlasne schválený.  

Na záver sa starosta obce poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil.

Róbert Bakyta
Starosta obce

              Mgr. Tomáš Chrenko                                        Edita Užovičová
              Overovateľ zápisnice                                      overovateľ zápisnice

Zapísala: Anna Móciková


